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Abstract (en)
The tube for receiving compositions in paste form possesses a tube neck (2) having an external thread (3), an outlet aperture (4) and a closure cap
(9) which can be screwed onto the external thread (3) of the tube neck (2). The outlet aperture (4) is covered by a disc-like plate (5) which carries
a collar (6) projecting into the outlet aperture (4) and engaging behind the inner edge thereof with positive connection. The plate (5) possesses a
peripherally continuous intended breaking notch (7) which extends within the clear width of the collar (6). A forward-projecting spike (8) is provided in
the area limited by the intended breaking notch (7). The spike (8) extends, when the tube is closed, into a bushing (11) moulded on the inside where
it is retained by frictional connection. The outer edge (13) of the bushing (11) extends along a circle whose diameter is somewhat greater than the
diameter of the area limited by the peripherally continuous intended breaking notch (7). The edge (13) of the busing (11) bears sealingly on the disc-
like plate (5) when the closure cap (9) is screwed on. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Tube zur Aufnahme von pastösen Massen besitzt einen ein Außengewinde (3) aufweisenden Tubenhals (2) mit einer Austrittsöffnung (4) und
einer auf das Außengewinde (3) des Tubenhalses (2) aufschraubbaren Verschlußkappe (9). Die Austrittsöffnung (4) ist von einem scheibenartigen
Plättchen (5) bedeckt, das einen in die Austrittsöffnung (4) ragenden und deren inneren Rand formschlüssig hintergreifenden Kragen (6) trägt. Das
Plättchen (5) weist eine umfangsgeschlossene Sollbruchkerbe (7) auf, die innerhalb der lichten Weite des Kragens (6) verläuft. An dem von der
Sollbruchkerbe (7) begrenzten Bereich ist ein nach vorne auskragender Dorn (8) vorgesehen. Der Dorn (8) ragt bei verschlossener Tube in eine an
der Innenseite angeformte Buchse (11) und ist hier kraftschlüssig gehalten. Der äußere Rand (13) der Buchse verläuft (11) entlang einer Kreislinie
und der Durchmesser dieser Kreislinie ist etwas größer als der Durchmesser des von der umfangsgeschlossenen Sollbruchkerbe (7) begrenzten
Bereiches. Der Rand (13) der Buchse (11) liegt bei aufgeschraubter Verschlußkappe (9) dichtend am scheibenartigen Plättchen (5) an.
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